
ØVERBYGD JEGER- 
OG 
FISKERFORENING

Historien i grove trekk



Opprettelsen
Øverbygd Fiskeforening

• Stiftet 1952 - i Øverbygd herred som da var en egen kommune (i perioden 1925 til 1964)

• Mangler dokument og referat for perioden 1952 tom 1956

• Første skriftlige dokument er Årsmeldingen gjeldende for 1957

• Styret bestod av 5 personer. 

• Formann Johan K. Stenvold (Øverbygd), varaformann Harald Andreassen 
(Maukstadmoen), kasserer Torvald Rydningen (Fjellfroskvatnet), sekretær 
Otto Silsand (Øverbygd). 

• I tillegg var representant (Skogforvalter) Per Grindstad for Direktoratet for Statens skoger 
fast medlem i styret

• Foreningen hadde 91 betalende medlemmer samt 15 grunneiere som hadde overlatt 
forvaltningen av fiskeretten sin til foreningen. I alt 106 medlemmer

file:///C:/Users/sveri/OneDrive/Documents/ØJFF/2023/Årsmøter/Årsmøte ØJFF/JUBILEUMSMIDDAG/Grovskisse Øverbygd kommune.jpg
file:///C:/Users/sveri/OneDrive/Documents/ØJFF/2023/Årsmøter/Årsmøte ØJFF/JUBILEUMSMIDDAG/Holt med Marys kafe I.jpg


Aktiviteter
• Hovedaktiviteter - 1957

• Festekontrakt - med Direktoratet for Statens skoger. 
Rett til å forvalte fisket i statens elver og vatn i Øverbygd herred, samt Fjellfrosk- og 
Tamokelvas nedslagsområde i Balsfjord herred. 
Unntatt var statens rettigheter i Lille Rostavatn, Rostaelva nedenfor Lille Rostavatn og de 
deler av Målselva, Tamokelva og Divielva hvor det gikk laks 

• Fiskekortsalg – For fiske med stang, håndsnøre og evt. garn (inntekt 1957 kr 2.305,35)

• Fiskeoppsyn - Hovedfokus var å få i stand et bedre fiskeoppsyn
6 (fiske)oppsynsmenn, samt 1 (Løytnant Slettan på Bardufoss flystasjon) som hadde 
ansvar for å kontrollere «de fly som derfra har dratt på fisketur i foreningens områder»

• Kultivering
Samarbeide med Tromsø & omegn Jeger & fiskeforening om innsamling av stamfisk 
(ørret) i Fjellfroskområdet og utklekking av rogn
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Aktiviteter
• Årsmøte 1958 - Det aller første årsmøte. Avholdt lørdag 29.mars 1958 på Vardeheim, 

Øvergård

• Vedtektene endret til å være i overenstemmelse med festekontrakten mellom Troms 
skogforvaltning og foreningen til å lyde: Det skal være adgang for enhver som er fast 
bosatt i Øverbygd kommune til å bli medlem av foreningen

• Forslag om å få leie Statens rettigheter til laksefiske i Øverbygd ble diskutert, og
styret fikk fullmakt til å gå i dialog med Troms Skogforvaltning om leie av rettigheter til 
laksefiske

• Årsmøte 1959 - Avholdt 4.april 1959 på Gimle 

• Direktoratet for Statens skoger har godkjent utvidelsen av foreningens område til også å 

omfatte Kirkesdalen – Rundhaug området

• Styret får fullmakt til å inngå overenskomst med Statens skogvesen om overtakelse av 

rettigheter til laksefiske på Statens eiendommer i Målselvvassdraget



Aktiviteter
• Årsmøte 1960 – Avholdt 5.mars 1960 på Gimle 

• Kontrakt inngått med Troms skogforvaltning om rett til å forvalte laksefiske på Statens 

eiendommer fra Malangsfossen og oppover i Målselva med bielver mvf 1.januar 1960

• Vedtak om å investere kr 2.000 i Tromsø & omegn Jeger- og fiskeforening nye 

ørretklekkeri i Tromsdalen i stedet for å bygge eget i Øverbygd

• Årsmøte 1961 – Avholdt 24.mars 1961 på Gimle 

• Det ble vedtatt å utvide foreningen til også å omfatte jakt

• Navnet til foreningen endres samtidig til Øverbygd Jeger- og fiskerforening

• Det ble samtidig vedtatt å arbeide for å få jaktretten på statens grunn innen foreningens 

forvaltningsområde

• Det ble vedtatt å anskaffe båt og bygge naust for denne på Stor Rosta til medlemsbruk
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Aktiviteter
• Årsmøte 1962 – Avholdt 14.april 1962 på Gimle 

• Ifm behandling av styrets forslag om pris på laksekort, fremkom en diskusjon om 

statens rett til laksefiske og bortleie av denne til foreningen. 

Det ble fra flere private rettighetshavere pekt på det uheldige med at det foregår fisket 

fra begge sider av elva til samme tid

• Årsmøte 1963 – Avholdt 25.mai 1963 på Gimle 

• Forslag om å utvide foreningens medlemsområde til også å gjelde den nye Målselv 

kommune. Forslaget falt da endring av vedtektene krever 2/3 flertall

• Vedtak hvor styret ble «pålagt» å arbeide med saken om evt innmeldelse i Norges 

Jeger- og fiskerforening



Aktiviteter
• Årsmøte 1964 – Avholdt 4.april 1964 på Skytterhuset, Råvann 

• Øverbygd kommune ble igjen innlemmet i Målselv kommune (1.jan-64). Samme år ble 

Målselv JFF stiftet

• Vedtektsendring som gav alle fastboende i Målselv kommune, med tillegg av Takelva, 

Fjellfroskelva og Tamokelva nedslagsområde, samt utenbygdsboende med hytter i 

området, mulighet for å bli medlem i foreningen. Sistnevnte uten stemmerett. 

• Årsmøte 1965 – Avholdt 19.mars 1965 på Skytterhuset, Råvann 

• Vedtak mot innmeldelse i Norges Jeger- og fiskerforening. 25 stemte for og 9 mot

• Årsmøte 1966 – Avholdt 27.april 1966 på Skytterhuset, Råvann 

• Styret orienterte om planen for bygging av klekkeri for foreningen. Tenkt etablert ved 

realskolen på Olsborg.

• Det ble også drøftet, og styret fikk myndighet til å arbeide videre med forslaget, om 

bygging av en settefisk dam



Aktiviteter
• Årsmøte 1967 – Avholdt 24.april 1967 i ungdomshuset på Nordmo

• Etter søknad fra Indre Balsfjord Jeger- og fiskerforening, ble det vedtatt at medlemmer 

(kun) i IBJFF gis tillatelse til å fiske innenfor det området som tilhører Balsfjord 

kommune. 

• Henvendelse fra Målselv Jeger- og fiskerforening med forslag om sammenslutning av 

foreningene.  Styret fikk fullmakt til å inngå forhandlinger om en slik sammenslutning

• Årsmøtet vedtar at foreningen skal søke Statens skogforvaltning om å få overta statens 

områder og rettigheter i Lille Rostavann

• Årsmøte 1968 – Avholdt 29.mars 1968 i skytterhuset ved Råvann

• Forslag fra styret om å gi Johan K. Stenvold og Otto Silsand, som stiftere av foreningen, 

og i anledning foreningens 10-års jubileum i 1967 (?), gratis medlemskort så lenge de 

ønsker å fiske



Aktiviteter
• Årsmøte 1969 – Avholdt 18.april 1969 i skytterhuset ved Råvann

• Forslag om begrensning av motorisert «trafikk» i områdene som forvaltes av 

foreningen. Det ble vedtatt å sende en resolusjon, via Statens skogforvaltning, til 

militære myndigheter der en ber om at militær ferdsel med motorkjøretøy begrenses 

mest mulig og avgrenses til bestemte områder i samarbeide med Øverbygd JFF. Dette 

for å unngå misforståelser og unødige motsetningsforhold som er oppstått i denne 

forbindelse

• Årsmøte 1970 – Avholdt 22.april 1970 i skytterhuset i Moen samfunnshus

• Det ble vedtatt at styret skal fortsette arbeidet med saken «etablering av stamfisk 

dam». Fiskerikonsulenten orienterte om arbeidet og presiserte at klimatiske forhold i 

Nord-Norge gjør dette komplisert, og at et slikt anlegg gis best resultat om det kan 

benytte oppvarmet vann fra kraftverk



Aktiviteter
• Årsmøte 1971 – Avholdt 15.april 1971 i skytterhuset i skytterhuset ved Råvann

• Det ble vedtatt å melde seg UT av Norges JFF med 70 mot 13 stemmer

• Kommentar: Øvre Dividal nasjonalpark opprettet i 1971

• Årsmøte 1972 – Avholdt 12.mai 1972 i skytterhuset i skytterhuset ved Råvann

• Inge Aspenes enstemmig valgt til «Fiskeoppsynssjef»

• Styrets forslag om å fortsette med fiskekortsalg i Sverige ble vedtatt mot 12 stemmer ☺

• Styret gis fullmakt til å sende en søknad med forslag om en regulering av Øvre Dividal 
nasjonalpark grenser slik at Store Rostavann, med elveutløp, faller utenfor 
nasjonalparken. Begrunnet i at norske borgere får samme rettigheter til fri ferdsel som 
svenske borgere

• Årsmøte 1973 – Avholdt 8.mai 1973 i skytterhuset i skytterhuset ved Råvann

• Vedtak om at fiskekortsalg i Sverige opphører.
Bakgrunn er nye bestemmelser om desinfisering av utstyr og klær. Utlendinger som 
ønsker å fiske i Norge må vise attest på at utstyr og klær er desinfisert.



Aktiviteter
• Årsmøte 1974 – Avholdt 25.april 1974 i skytterhuset i skytterhuset ved Råvann

• Det ble gjort vedtak om å etablere en leirduebane og å gjøre innkjøp av utstyr for 
kr. 10.000 til denne

• Ekstraordinært Årsmøte 1974 – Avholdt 29.mai 1974 i skytterhuset i skytterhuset ved Råvann

• Forespørsel om medlemskap i NJFF etter at foreningen har mottatt et skriv fra Midtre- og 
Nordre Troms fylkeslag hvor foreningen tilbys medlemskap.
Det ble vedtatt at foreningen IKKE finner grunn til å melde seg inn i NJFF på nåværende 
tidspunkt

• Årsmøte 1975 – Avholdt 15.mai 1974 i skytterhuset i skytterhuset ved Råvann
• Klekkeriet på Olsborg må ha blitt realisert på et tidspunkt etter 1966 ? 

Som bestyrer ble Håkon Fossbakk valgt
• Forsvarets bruk av motoriserte kjøretøy og luftfartøy utenom de bestemte ruter i 

foreningens forvaltningsområde ble på nytt tatt opp. Bruken skaper misnøye fra andre 
brukere av området. Det ble vedtatt å forfatte en henvendelse til kommunestyret i 
Målselv kommune med forslag i saken.



Aktiviteter
• Årsmøte 1976 – Avholdt 29.april 1976 i skytterhuset i skytterhuset ved Råvann

• Avslutningsvis på møtet bemerker formannen, Gudleif Forseth, at det var et kvinnelig 
medlem tilstede på årsmøtet og at dette visstnok var første gang hadde skjedd. En 
gledelig utvikling mente han

• Årsmøte 1977 – Avholdt 12.mai 1977 i skytterhuset i skytterhuset ved Råvann

• Arvid Elvevoll kommer med et hjertesukk om aktivering av jakt- og fiskeutvalgene

• Jan Evensen spør om det IKKE drives oppsyn med laksesonene i fiskesesongen og om evt 
brudd ville fremgå av årsmeldingen

• Årsmøte 1978 – Avholdt 30.mai 1978 i skytterhuset i skytterhuset ved Råvann

• Årsmøtet «gikk i rette» mot dem som karakteriserte oppsynsturene som «solreiser»

• Igjen ble det tatt opp som sak evt medlemskap i Norges JFF. Årsmøtet mente foreningen 
ikke var «moden» for et medlemskap og andre talte for. Forslaget om medlemskap falt 
etter kun å ha fått 3 stemmer



Aktiviteter
• Årsmøte 1979 – Avholdt 9.mai 1979 i skytterhuset i skytterhuset ved Råvann 

• Årsmøtet foreslår at Sandelv hytta og hytta på Store Rostavatnet restaureres og 
istandsettes til bruk for foreningens medlemmer. Forslaget ble oversendt styret for videre 
arbeide med å erverve bruksretten til hyttene.

• Årsmøte 1980 – Avholdt 20.mai 1980 i skytterhuset i skytterhuset ved Råvann 

• Ifm saken om budsjett for 1980 ble det fremmet forslag om lønnet kasserer dersom 
foreningen kan finne en som kan påta seg en slik jobb. Forslaget ble vedtatt 21 mot 8

• Merkn: Foreningen står fortsatt for fiskeoppsynet innenfor nasjonalparken.
Statskog har fortsatt behov for foreningens innsats, men ønsker minst mulig kjøring. Skal 
lage en oversikt over behovet for oppsyn vår, sommer og vinter 



Aktiviteter
• Generalforsamling ifm Aas utvalgets forslag – Avholdt 10.des 1981 i skytterhuset i 

skytterhuset ved Råvann 

• Styret redegjorde for saken ved å referere utdrag av korrespondansen og av Aas-utvalgets 
forslag til ny samarbeidsavtale mellom lag og foreninger og Direktoratet for Statens 
skoger og Direktoratet for Vilt og ferskvannsfisk, og styrets syn i saken som var at 
forslaget ikke var akseptabelt.

• Det ble besluttet å sette ned et utvalg bestående av 3 medlemmer til å oppta 
forhandlinger om forslaget. Det ble fremhevet at representasjon i samarbeidsutvalget fra 
lag og foreninger måtte gjenspeile og vektlegge de foreninger som har disponert de 
vesentligste deler av statsgrunn i regionen, Øverbygd JFF og Bardu JFF.

• Det lokale utvalget skal fremlegge sin plan for neste årsmøte som da vil fatte vedtak om 
videreføring av arbeidet



Aktiviteter
• Årsmøte 1981 – Ble årsmøtet avviklet ? 

• Ingen årsmøtereferat i protokollen

• På styremøte 27.august 1981 ble det gjort rede for årsakene til at årsmøtet i 1981 enda ikke var 
avholdt og annen møtevirksomhet hadde ligget nede

• Bakgrunn var planen om ny forvaltningsordning for jakt og fiske på Statens grunn i Troms 
hvor det forutsettes etablert ulike regionvise samarbeidsutvalg 

• Statens skoger ved skogforvalter Aas, på møte på Setermoen 15.mai -81, uttalte at ny 
ordning må forventes satt i verk fra 1.april -82 i tråd med den nye Viltloven ikrafttreden

• Styret tok sikte på å få gjennomført årsmøtet i månedsskiftet oktober/november 1981, 
men det ble til slutt  utsatt til 25.mars 1982

• Fylkeslaget av NJFF gikk sterkt i mot Aas utvalgets forslag.
Øverbygd JFF er enig med fylkeslaget og vil jobbe videre i den retningen



Aktiviteter
• Årsmøte 1982 – Avholdt 25.mars 1982 i skytterhuset i skytterhuset ved Råvann 

• Årsmøtet startet ved å minnes æresmedlem og foreningens grunnlegger, 
Johan K. Stenvold, med 1 minutt stillhet

• Aas utvalgets innstilling til ny forvaltningsordning innen jakt- og ferskvannsfiske på 
statens grunn ble tatt opp til behandling.
Arbeidsutvalget nedsatt av de lokale jeger- og fiskerforeningene går i mot at ny 
forvaltningsordning gjennomføres som foreslått av Aas-utvalget. 
Arbeidsutvalgets innstilling ble satt under avstemning og godkjent.

• Merkn: Jfr styremøte i april-82 ser vi at Statens skoger allerede begynner å ta grep om 
oppsynstjenesten. Jan Fossmo er ansatt som oppsyn av Troms skogforvaltning mens 
foreningen fortsatt har 7 oppsynsmenn i tjenesten. Statens skoger vil ha mer styring av 
denne tjenesten, og det nedsettes en arbeidsgruppe fra foreningen (Gudleif Forseth) og 
Statens skoger (Jørgen Nerdal)



Aktiviteter
• Årsmøte 1983 – Avholdt 20.juni 1983 i skytterhuset i skytterhuset ved Råvann 

• Evt ny innmelding i NJFF ble tatt opp til debatt. Representant fra NJFF, Sjøvoll, orienterte 
for saken. Før avstemning om for eller i mot innmelding hadde 2 medlemmer forlatt møte 
slik at det ble uavgjort resultat. Like mange for som mot. Saken ble derfor utsatt til neste 
årsmøte

• Ekstraordinær generalforsamling 1983 – Avholdt 31.august 1983 i skytterhuset i 
skytterhuset ved Råvann 

• En sak på sakslisten – Evt innmelding i NJFF (på nytt) jfr sak 5 på årsmøte 1983
Evt ny innmelding i NJFF ble tatt opp til debatt. Flere hadde ordet. Ved avstemning stemte 
24 for medlemskap og kun 7 mot.



Aktiviteter
• Årsmøte 1984 – Avholdt 28.februar 1984 i Gimlehallen, Øverbygd 

• Kommentarer til årsberetningen hvor fremdriften i arbeidet med ny samarbeidsavtale med Statens 
skoger ifm den nye «forvaltningsordningen» ble etterlyst

• Etter forslag fra Inge Aspenes ble det vedtatt å nedsette et utvalg for å utrede saken om etablering 
av eget klekkeri til neste årsmøte (intet om dette på årsmøtet 1985)

• Merkn: Troms skogforvaltning har nå i skriv datert oktober 1983, sagt opp forpaktningsavtalen 
med foreningen pr 1.januar 1984. Gjeldende forvaltningsavtale var oppsagt fra samme dato. Som 
en konsekvens har foreningen måttet si opp sine kontrakter med private grunneiere (16 stk)

• Merkn: En ny Ekstraordinær generalforsamling 17.november 1983 ifm innføringen av ny 
forvaltningsordning (Aas-utvalget) ble derfor planlagt, men ble kansellert da Troms 
skogforvaltnings planlagte tilbakeføring av forvaltningen av jakt og fiske på statsgrunn, forutsatt 
iverksatt 1.januar 1984, var blitt utsatt med ett år til 1.januar 1985.



Aktiviteter
• Årsmøte 1985 – Avholdt 29.mai 1985 i Gimlehallen, Øverbygd 

• Merkn: Ny forvaltningsmodell er nå innført med Statskog som forvalter av jakt og fiske på 
all statsgrunn. Foreningen er nå kun tilbyder av laksefiske og fiskeoppsyn ifm dette, men 
«leies» inn av Statskog ifm kultivering av vann i området, prøvefiske og yngelutsetting

• Foreningen ønsker å gå videre med plan for utbygging av klekkeri i egen regi til tross for ny 
forvaltningsmodell

• Årsmøtet blir informert om at foreningen forutsetter at de får beholde politimyndighet 
ifm kontroll ifm laksefiske

• Årsmøtet ble informert om status arbeide med samarbeidsavtalen mellom ny forvaltning 
og foreningen. Årsmøtet vedtok enstemmig å gå inn for samarbeidsavtalen

• Årsmøtet ber samarbeidsutvalget og Troms skogforvaltning «tenke seg vel om» før deres 
planer knyttet til garnfiske realiseres. Foreningen minner om at det er våre medlemmer 
som har stått for innsatsen med å sette ut yngel i vann det nå tillates garnfiske



Aktiviteter
• Årsmøter 1986 – Ingen årsmøte eller styremøter registrert i protokoller

• Merknad: Dette året arrangeres Landsskyttertevnet 1996 i Øverbygd

• Årsmøte 1987 – Ingen årsmøter registrert i protokollen

• På styremøte 8.januar 1987 

• Ble det besluttet at det skulle avholdes «stor samling» for medlemmene i form av et 
sluttalag (30 års jubileum ??) 

• Muntlig mandat gis av styret til formann som skal delta på Troms skogforvaltning møte 9.jan 
1987, mellom forvaltningen, ØJFF og MJFF ifm fordeling av geografiske arbeidsområder. 

• Årsmøte 1988 – Avholdt 3.februar 1988 i Gimlehallen, Øverbygd 

• Kun obligatoriske saken behandlet (Årsberetning, Regnskap og Valg)

• På styremøte 23.februar 1988 

• Er gjeldende (lakse)avtale sagt opp av Troms skogforvaltning. Foreningen godtok kortere 
oppsigelsestid enn hva kontrakten tilsa (1 år) under forutsetning av at foreningen fikk 
beholde laksesonene fra øverste kulpen ovenfor fossen (Trangen) og oppover (dagens sone 
2B).



Aktiviteter
• Årsmøte 1989 – Avholdt 15.februar 1989 i Gimlehallen, Øverbygd 

• Ingen spesielle saker utover obligatoriske årsmøtesaker ble behandlet

• Merkn: Aktiviteten i foreningen består nå, foruten kortsalg laksefiske med oppsyn, av 
støtte til Statskog ifm kultivering av vann i området, prøvefiske og yngelutsetting.

• På styremøte 16.november 1989 

• Ble det orientert fra etableringen av Samarbeidsutvalget for Målselvvassdraget (SUM). 
Foreningen er ikke representert i styret SUM noe foreningen mener de burde
(PS. Vi har siden 2015 hatt møte- og talerett)

• Årsmøte 1990 – Avholdt 14.mars 1990 i Gimlehallen, Øverbygd 

• Ingen spesielle saker utover obligatoriske årsmøtesaker ble behandlet

• Skriftlig spørreundersøkelse blant årsmøtedeltakerne om hva foreningens satsingsfelt og 
målepunkter skal være. 5 skilte seg ut: kultivering, utnytte lokale ressurser, samarb. Med 
ungdomsskolen om utgivelse av info-sider, leirduebanen, fiskeoppsyn



Aktiviteter
• Årsmøte 1991 – Avholdt 28.februar 1991 i Gimlehallen, Øverbygd 

• Ingen spesielle saker utover obligatoriske årsmøtesaker ble behandlet

• Det ble diskutert ivrig vedr elvefisket om minimale fangster av laks samt at fisket etter 
anna fisk er innskrenket pga tidligere stoppdato. Stor produksjon av lakseunger virker 
antakelig hemmende på innlandsfisken.
Magnar Åsheim advarte mot at Fjellfroskelva kan komme inn under lakseloven (hvilket er 
gjort)

• Årsmøte 1992 – Avholdt 1.mars 1992 på Øvergård skole 

• Ingen spesielle saker ut over vanlige årsmøtesaker

• Diskusjon rundt manglende kontroll av eiendeler. Satt frist på 2 mnd for å få kontroll

• Forsvarer tilbyr foreningen å benytte bevegelig PV bane på Mauken



Aktiviteter
• Årsmøte 1993 – Avholdt 26.mai 1993 Rundhaug hotell 

• Ingen spesielle saker ut over vanlige årsmøtesaker

• Valgkomiteen hadde ikke klart å finne kandidat til formanns posten. 
Vedtak: styret finner og innsetter en av styrets medlemmer til å bekle vervet

• På styremøte 5.mai 1993 - Innføring av «Fjelloven i Nordland og Troms».  

• Styret  går inn for at «Fjelloven» blir innført også i Nordland og Troms

• Årsmøte 1994 – Avholdt 9.mai 1994 på Øvergård skole 

• Referat og diskusjoner viser at foreningen fortsatt får (betalte) oppdrag fra Statskog 
innenfor fiskeforvaltning, bl.a prøvefiske i Devdesvatnet og planlagt i -94 på Cievagasjavre

• Tema mangel av instruktører i foreningen, bl.a innen leirdueskyting og jegerprøven

• Det besluttes å ha en idè konkurranse for utarbeidelse av logo til foreningen. 
Premie 1 kniv 

• Foreningen går sammen med ØIL om anskaffelse av båt til Storvatnet. 
(Bruksavtale inngått 9.jan-95) 



Aktiviteter
• Årsmøte 1995 – Avholdt 29.mars 1995 på Øvergård skole 

• Styret informerte om planene ifm prøvefiske i lille Rostavatnet og Langvatnet

• Vedtak om å sette ned en arbeidsgruppe som skal se på en revisjon av foreningens 
vedtekter. Forslag forutsettes fremlagt årsmøtet i 1996

• På styremøte 28.juni 1995– Vinner av LOGO-konkurransen er trukket 

• Vinner Marte Frihetsli vil overrekkes premien ifm årsmøtet 1996. 

• 200 stk merker «patcher» bestilles

• Årsmøte 1996 – Avholdt 20.mars 1996 på kantina Garnisonsverkstedet Skjold

• Vinner av LOGO konkurransen Marte Frihetsli overrekkes kniv og diplom. Marte ble også 
intervjuet av Nye Troms 

• Forslag til nye vedtekter ble fremlagt årsmøtet. Forslaget fikk en del merknader og styret 
gis fullmakt til å redigere utkastet iht disse og sende det ut på nytte til medlemmene. 
Ny ekstraordinært årsmøte kalles inn innen 10 des 



Aktiviteter
• Ekstraordinørt Årsmøte 1996 – Avholdt 21.november 1996 på kantina Garnisonsverkstedet 

Skjold

• Nye vedtekter ble vedtatt enstemmig uten merknader

• Orientert om utbyggingen av leirduebanen. Ny kastemaskin og aggregat kjøpt inn for kr 
42.500. Forsvaret har bidratt mer dr 16.000

• Fylkeslaget har premiert foreningen med kr. 1.000 for god medlemsøkning etter aktiv 
verving i 1995

• Statskog orienterte om foreningens aktivitet ifm prøvefiske i 1995 (Langvatnet og 
Neråsbekken (rydding)) og -96 (Lillevann og Brennskogtjønna)

• Foreningen er tildelt kr. 50.000 fra fylkeskommunen for utbedring og merking av 
fiskesoner, befaring og kartlegging av Divielva opp mot Devdesvatnet
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